

针对您需求的 商务保险方案

在澳大利亚，法律规定某些保险产品是必须购买的。正确的保险有助于保护您的公司并将风险减到最小化。常见的商业风险包括产品对消费者的损害，财产损失，工作疏忽，工伤，错误的建议和自然灾害。

在 Coverforce, 我们专注于中国企业建立友好关系。我们重视澳大利亚与中国之间不断促进的合作关系。“一带一路”基础设施规划是创新的催化剂，新丝绸之路开辟了广泛的机遇。中国和澳大利亚之间的贸易和投资关系将会进一步加强。

我们有专业的团队针对您的需求为您找到最好的保险解决方案。并且，我们也可以为您在澳洲市场所需要的资源提供对接，为您的业务增值。

作为澳大利亚最大的私人保险经纪公司之一，我们提供真正保护我们客户利益的保险方案。

我们的团队由 Coverforce 执行董事 Andrew Ferguson 领导。他有超过 30 年的行政管理经验和资深的家族政治背景。

Andrew 也是中国澳大利亚（新南威尔士）商业理事会，此商会是非营利组织。我们的主要目标是推广澳大利亚和中国之间的商业投资，贸易，文化交流，促进与政府之间的互动和友谊。理事会已经帮助许多中国的企业和投资者在澳大利亚物色良好的投资机会。

Joyce Xu 是说中文的员工，是我们推进中国企业在澳大利亚创业的宝贵人力资源。

请立即与我们联系，我们将为您提供免费的保险咨询服务。

Coverforce 商务保险的团队非常专业，有耐心，花时间了解我们的业务。我们对他们高水平的专业精神和卓越的客户服务体验印象深刻。我们一定会向澳大利亚和中国的朋友和商业伙伴推荐 Coverforce.

胡总，碧桂圆，澳大利亚



Andrew Ferguson

执行董事 - 全国

andrew_ferguson@coverforce.com.au

+61 2 9376 7814 / +61 412 511 994



微信:

AndrewFerguson1704



Joyce Xu

商务拓展经理 - 全国

joyce_xu@coverforce.com.au

+61 2 9376 7856 / +61 468 933 544



微信:

JXBusiness

▶ 1 3000 COVER

▶ coverforce.com.au

Coverforce Insurance Broking Pty Ltd
ACN 118 883 542 | ABN 11 118 883 542 | AFSL 302522



Smart Insurance Solutions for your business

In Australia, you are required by law to have certain insurances. Getting the specialist advice will help protect your business and investment. Our deep knowledge of the insurance combined with our exclusive range of unique products makes us your ideal partner.

At Coverforce we are committed to building our relationship with Chinese business. We value Australia's growing partnership with China. The One Belt One Road Infrastructure Plan has become the catalyst for change. A wide range of new opportunities have opened up in what is called the 'New Silk Road'. New trade and investment relationships will become stronger between China and Australia.

We have a dedicated team who focus on your needs and find the best insurance solutions for you. We add value to your business by making relevant introductions and facilitating networking opportunities to help your business.

As one of Australia's largest privately owned insurance brokers, we care about delivering great insurance solutions that genuinely protect our clients' interests.

Our Business Development Team is led by Andrew Ferguson, Executive Director at Coverforce. He brings over 30 years business experience at an executive level and a long family history in Australian politics.

Andrew is also the President of the China-NSW Australia Business Council, which is a registered not for profit organisation, dedicated to promoting business, investment, trade, cultural and government exchanges and friendship between China and Australia.

Joyce Xu is Chinese speaking and a valuable resource to assist companies from China establishing business in Australia.

Please contact us to find out how we can help you. We will provide an obligation-free consultation service to you.

The team at Coverforce are very professional, patient and took the time to get to know our business. We were impressed with the high level of professionalism they showed and the superior customer service experience. We would definitely recommend Coverforce to our friends and business associates in Australia and China.

GT Hu, CEO, Country Garden Australia



Andrew Ferguson
Executive Director - National

andrew_ferguson@coverforce.com.au
+61 2 9376 7814 / +61 412 511 994



wechat ID:
AndrewFerguson1704



Joyce Xu
Business Development Manager - National

joyce_xu@coverforce.com.au
+61 2 9376 7856 / +61 468 933 544



wechat ID:
JXBusiness

▶ 1 3000 COVER
▶ coverforce.com.au

Coverforce Insurance Broking Pty Ltd
ACN 118 883 542 | ABN 11 118 883 542 | AFSL 302522

